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Zápis 
z jednání komise při Radě města Litoměřice 

 

Subkomise dopravy 
 

konané dne 05.09.2018 od 15:00 hod. v kanceláři Bc. Jakuba v budově MěÚ Litoměřice v Topolčianské ulici. 
 
 
Přítomen: 

• Ing. Vladimír Matys 

• Bc. Jan Jakub 

• Filip Horák, Dis. 

• Alois Kubišta 

• Jan Žídek 

• Ing. Lenka Kuchařová  

• Vlastimil Hrzán  

• Josef Krištof 

• Ladislav Sádlo 

•  

Nepřítomen:  

• Jan Klíma 
 
Omluveni:   

• Bc. Tomáš Lipš, Dis. 

• Ing. Ivo Elman  

Hosté: Ing. Pavel Grund, místostarosta města 
 
Jednání řídil: předseda komise Ing. Vladimír Matys 
 
Zapisovatel: Bc. Jan Jakub 
 
Program jednání:  
 
1. Úvod, přivítání  
2. Plnění úkolů z Rady města Litoměřice, žádosti z odborů MěÚ, příp. kontrola zápisů 

z minulých jednání  
3. Aktuální informace o dopravní problematice na území města od zástupců MěU 

Litoměřice, hostů (rekonstrukce, opravy, výstavby, parkování, křižovatky, 
semafory apod.)   

4. Náměty pro činnost subkomise (všichni členové) 
5. Diskuze, různé, určení termínu příštího (příštích) jednání 
 
 

Konec jednání: 16:50 hodin 
 
Termín příštího jednání:  
 
 
Zapsal: Ing. Vladimír Matys v. r. 
              Bc. Jan Jakub v. r. 
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1) Úvod, přivítání 
 

Předseda komise přivítal všechny přítomné členy, omluvil nepřítomné členy. 
Zároveň zhodnotil činnost komise za celé volební období, tj. 2014-2018. 
Většina členů komise bylo aktivních, nicméně někteří brali svoji účast pouze jako 
povinnost, lze tak usuzovat dle pravidelných omluv z jednání.  

 
2) Plnění úkolů z Rady města Litoměřice, žádosti z odborů MěÚ, příp. kontrola 

zápisů z minulých jednání  
     

- Úkoly z RM nebyly komisi předloženy. 
- Předseda Ing. Matys konstatoval, že komise měla ve volebním období mnoho 

návrhů, připomínek, ovšem bez větší odezvy. Některé návrhy si dle jeho názoru 
přivlastnili třetí osoby. Kritizoval spolupráci s RM / za 4 roky žádný úkol, pokyn. 

- Hlavní vytyčené cíle se nepodařilo dle názoru předsedy naplnit. 

 
3) Aktuální informace o dopravní problematice na území města od zástupců MěU 

Litoměřice, hostů (rekonstrukce, opravy, výstavby, parkování, křižovatky, 
semafory apod.)   
 

           Trvalé body k projednání: 
 

Oprava místních komunikací  
 

- Opravy komunikací ve vlastnictví města se nedařilo dle názoru komise zajišťovat 

v průběhu období v rozsahu a kvalitě dle představ. 

- I nadále jsou ve špatném tech. stavu a s četnými výtluky např. ul. Nerudova, Teplická, 

Březinova cesta, Spojovací, S. Tomáška, M. Pomocné, Čelakovského a další.  

 

Parkování vozidel v Litoměřicích  
 

- Parkovacích kapacit je ve městě i nadále nedostatek, nedošlo k žádným zásadním 

změnám, které by situaci zlepšily.  

 

Městská hromadná doprava 
 

- Dle názoru předsedy Ing. Matyse podmínky vyhlášeného výběrového neodpovídají 

potřebám města, dvě stávající linky by měly být dostačující. 

- Bc. J. Jakub informoval o složení komise pro hodnocení nabídek. To proběhne dle 

obdržených nabídek v I. polovině října 2018. 

 
Zástupci odboru dopravy a SH opětovně informovali členy komise o nových 

dopravních změnách a opatřeních ve městě. Mj. o budoucím zřízení jednosměrných 

komunikací v okolí Palachovy ulice, tj. v ul. Křižíkova, Resslova, Šaldova, Palackého, 

Tylova, včetně úzké části ul. Palachova – mezi ul. Šaldova a Masarykova, ale také o 

novém řešení v ul. Dalimilova, kde dojde k úpravě stávajícího chodníku a výstavbě 

druhostranného nového chodníku při zachování obousměrného provozu / vazba na 
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projednání v RM. Opatření na Kostelním náměstí (zřízení zákazu vjezdu) je již 

administrativně projednáváno.   
  

4) Náměty pro činnost subkomise (všichni členové) 
 

Z členské základny komise, popř. od hostů vzešly tyto další podněty, návrhy, 
doporučení či informace: 
 

- V ul. Bří Mrštíků by měl být utěsněn/opraven kanalizační poklop, který po najetí 
vozidlem významně ruší/“bouchá“ (domluvit nápravu s majetkovou správou 
inženýrských sítí, pravděpodobně SČVK). Obdobná situace je v ul. Jiřího 
z Poděbrad, kde je tento poklop po delší době „bouchání“ zalit „nakřivo“ 
maltou…nerovnost trvá.  
 

- Na ploše před vlakovým nádražím zvážit další existenci umístění 2 ks starých 
plakátovacích ploch, které jsou nedůstojné, navíc v blízkosti nového elektronického 
reklamního zařízení. Při setrvání na jejich umístění zajistit údržbu kolem nich 
(plevele, nepořádek). 
 

- V ul. Dukelská (vnitroblok) je poblíže pobočky České pošty umístěno parkovací stání 
pro držitele ZTP/ZTP/P, které je často „blokované“ dlouhodobým stáním. Komise 
navrhuje zvážit doplnění této značky o dodatkovou tabulku s textem PO-PA, SO, 8-
17 h. (dle pracovní doby Č. pošty) a omezením max. času – např. max. hodina. Odbor 
dopravy záležitost prověří a případně zajistí stanovení nové úpravy a realizaci.    

5) Diskuze, různé, určení termínu příštího jednání 
 

Předseda komise Ing. V. Matys poděkoval všem členům komise za činnost pro 

město. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


